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PROTOKÓŁ NR LV/2022 
 

z LV sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 27 października 2022 roku 

w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1   

 
 
Początek obrad godz. 909 

W sesji na 34 udział wzięło 32 radnych 
   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady LV sesji Rady Miasta Gdańska. 

Powitała przybyłych gości Oleksandr Markushyn, mer Irpienia. Powitała również Klub 

Sportowy Olimpia z Osowy w związku z jubileuszem 70- lecia istnienia Klubu.  

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Miasta 
Gdańska (druk 1433) 
 
Głosowanie za włączeniem (druk 1433) 

 

Za                      29 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 3A 
 

 

 
Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w roku 2022 
dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytku (druk 1432)  
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Głosowanie za włączeniem (druk 1432) 

 

Za                        24   

Przeciw               0 

Wstrzymało się   5 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 3B 
 

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy  

ulica Elektryków, ulica Malarzy, ulica Narzędziowców, ulica Niterów, ulica Traserów, 

ulica Wyposażeniowców (druk 1434); 

 

Głosowanie za włączeniem (druk 1434): 

 

Za                        29  

Przeciw               1 

Wstrzymało się   0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 8A 
 
 
Wpłynęły autopoprawki: 

- (druk 1429) – pkt  4, ppkt 1 x2 

- (druk 1430) – pkt  4, ppkt 2 

 

 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Przewodnicząca powiedziała, że ustalony jest porządek dzisiejszej sesji oraz,                
że przechodzimy do komunikatów. 
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PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

 

 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca powiedziała, że teraz będą komunikaty. Zaprosiła do wystąpienie 

reprezentantów Klubu Sportowego Olimpia Osowa. Wystąpienie reprezentantów 

Klubu Sportowego Olimpia Osowa w związku z jubileuszem 70-lecia istnienia klubu. 

Przedstawienie tradycji, historii i funkcjonowania Klubu.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Zaprosiła do wystąpienie gościa z Ukrainy pana Oleksandr Markushyn, mer Irpienia. 

 

Oleksandr Markushyn, mer Irpienia 

Podziękował wszystkim ludziom za każdą pomoc Ukrainie. Przedstawiono film jak 

wyglądał Irpień przed wojną a jak wygląda teraz w czasie wojny Ukrainy z Rosją. 

Pokazano skutki wojny. Wspomniał, że ciągle próbują odbudować zniszczone miasto.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała, że wszyscy radni w terminie złożyli oświadczenia majątkowe za 2021 

rok.  

Komunikaty z Komisji Zrównoważonego Rozwoju. Wystąpienie Anny Golędzinowskiej 

Radnej Koalicji Obywatelskiej. Wspomniała o złożonej autopoprawce.  

Przewodnicząca poinformowała, że w związku z tym, że program e-sesja był 

aktualizowany trzeba powtórzyć głosowanie na włączeniem druków 1433 i 1432 

zostały przeprowadzone jako głosowanie niejawne. Wobec tego trzeba powtórzyć 

głosowanie, aby te głosowania były jawne.  

 

 

Głosowanie za włączeniem (druk 1433) 

 

Za                      28 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 3A 
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Głosowanie za włączeniem (druk 1432) 

 

Za                      26 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  4 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 3B 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Powiedziała, że teraz jest prawidłowo ustalony porządek sesji. Nie było żadnych 

zgłoszeń, czy komunikatów. Przewodnicząca oddała głos prezydentowi Piotrowi 

Grzelakowi.  

 

PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska Ds. Zrównoważonego 

Rozwoju i Mieszkalnictwa  

Wspomniał o przybyłych gościach. Gdańsk pomaga i będzie pomagać Ukrainie. 

Przedstawiono statystyki jak Gdańsk pomaga Ukrainie. Program „Gdańsk Pomaga” 

został nagrodzony w Berlinie za realizację właśnie tego programu. Gdańsk otrzymał 

tytuł ECO- MIASTO 2022 za ogrody deszczowe i inne sposoby gospodarowania wodą. 

Gdańsk obronił tytuł lidera rankingu Water City Index 2022. Przedstawił wyniki 5 edycji 

Programu Inwestycji Strategicznych. Podał jakie straty ponosi Gdańsk przez „Polski 

Ład”. Wyświetlono jakie wpływy z PIT w Gdańsku były w latach 2018-2023 a także 

jaka będzie dynamika wpływów z PIT 2 2022 roku w odniesieniu do 2021 roku. 

Ogromne ubytki są generowane przez rząd Prawa i Sprawiedliwości. Wspomniał,  

o inwestycjach m.in. o rozbudowie ZSO nr 2 przy ulicy Wodnika, a także termoregulacji 

Szkoły Podstawowej nr 67. Powiedział jak przebiega 2 etap prac na skrzyżowaniu ulic 

Nowe Ogrody i 3 Maja. Podpisana została także umowa na remont Długiego Pobrzeża. 

Koszt inwestycji to ok. 41 mln zł. Planowane zakończenie prac to I kwartał 2024 roku. 

Przeprowadzany jest remont drogi rowerowej wzdłuż ulicy Pomorskiej. Otwarto też 

przejście naziemne przy Gdańskim Uniwersytecie Medycznym. Podał też wyniki 

jubileuszowej edycji Budżetu Obywatelskiego. Przypomniał, że ciągle obywają się 

spacery w dzielnicach. Przedstawił wyniki plebiscytu i nagrody dla gdańskich 

pedagogów. Dodał, że zbliża się wielkimi krokami akcja zostań Świętym Mikołajem. 

Zaprosił na Modlitwę Międzywyznaniową, która odbędzie się 1 listopada 2022 roku;  

a także na Uroczystości związane z obchodami Dnia Niepodległości w dniu 10 

listopada 2022 roku.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Zapowiedziała Oświadczenia Klubów. 
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PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Poprosiła o zabranie głosu przewodniczącego klubu Koalicji Obywatelskiej. 

 

CEZARY ŚPIEWAK- DOWBÓR - Przewodniczący Klubu Koalicji Obywatelskiej 

Wspomniał o obiecankach dla Polaków od rządu Prawa i Sprawiedliwości. 770 
miliardów dla Polski. 9,5 miliarda powinno trafić do Gdańska. Powiedział, że nie można 
o tej sprawie zapominać, ze wręcz należy przypominać, że nigdy te środki nie trafiły 
ani do Gdańska ani dla Polski. Powiedział, że na dzisiejszej konferencji prezydent 
Borawski przedstawił, że 15 inwestycji jest zagrożonych właśnie przez brakujące 
środki w budżecie miasta Gdańska. Gdyby te 9,5 mld złotych trafiło do Gdańska to  
z łatwością wszystkie te przedsięwzięcia można by zrealizować. 9,5 mld zł to jest 
prawie 2-letni budżet miasta Gdańska. Wspomniał o wątpliwościach odnośnie dotacji 
na zabytek przy ulicy Orzeszkowej. Długie rozmowy toczyły się na Komisjach. 
Powiedział, że zaproszony Inwestor nie połączył a był zaproszony na spotkanie 
Komisji. Ale uzyskano szczegółowe informacje w dniu kolejnym na posiedzeniu 
Komisji Kultury. Poprosił o poparcie tego druku, tak by móc odratować ten zabytek.  
 

KAZIEMIRZ KORALEWSKI - Przewodniczący Prawa i Sprawiedliwości 

Powiedział, że jest 20 lat w Radzie Miasta Gdańska. Dokonał porównań i tak np.  
w 2015 roku Gdańsk mógł wydać 2,5 mld złotych a dziś może już wydać 4,4 mld 
złotych. Miasto Gdańsk jeżeli pozyskuje dochody to wydaje je tak jak uważa- tak jak 
zadecyduje większość w Radzie Miasta. Wspomniał, że stać było miasto Gdańsk by 
sprzedać swoje udziały w spółce GPEC. I dziś rocznie 50 mln złotych rocznie wypływa 
do Lipska i finansuje tamte potrzeby miasta Lipska. I za to płacą mieszkańcy Gdańska.  
Dodał, że wspomniana willa na ulicy Orzeszkowej została sprzedana za 1 mln za czczą 
obietnicę, że zostanie odbudowana. I nie została odbudowana pomimo, że właściciel 
był zobowiązana, że w ciągu 3 lat doprowadzi zabytek do kwitnącego stanu. I dziś 
mamy ratować ten zabytek za publiczne pieniądze, który prywatną własnością a nie 
miasta. Dodał, że miasto Gdańsk potrzebuje nowych dróg a nie budowania przejścia 
dla pieszych, podczas gdy jest zbudowany tunel podziemny dla pieszych. Co najmniej 
70% gdańskich dróg wymaga natychmiast naprawy. Przypomniał o nieudanej 
inwestycji szkoły na Wzgórzu Morenowym- szkoły nie ma, dług jest. Wniosek jest 
jeden: model inwestycyjny nie jest dobry.  

 

BEATA DUNAJEWSKA- Przewodnicząca Wszystko dla Gdańska  

Pogratulowała radnemu Kazimierzowi Koralewskiemu 20 lat w Radzie Miasta Gdańsk. 
Odniosła się do sprzedaży GPCE do Lipska. W 2015 roku 150 mln złotych kosztowała 
Kancelaria Premiera Rady Ministrów, zaś w przyszłym roku będzie kosztować 1,5 mld 
zł. Tak wygląda „wasze” oszczędne państwo Prawa i Sprawiedliwości. PiS traktuje 
samorządy, jak coś co powinno przestać istnieć. Na koniec wypowiedzi radna 
przypomniała o ważnych zbliżających się datach.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca powiedziała, że zakończyły się oświadczenia Klubów Radnych. 
I teraz będą projekty uchwał.  

 

 

PUNKT 4 

 

UCHWAŁY 

  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 
rok (druk 1429 + autopoprawka x2);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

          Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 
        Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

      Komisja wiodąca:  K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
                                K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna 
                               K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                               K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna 
                               K. Edukacji – pozytywna 

         K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna 
         K. Kultury i Promocji – pozytywna 
        K. Sportu i Turystyki – pozytywna 

                  K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 

IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  

Powiedziała o zmianach w budżecie miasta w bieżącym roku, o dochodach  

i jednoczesnych wydatkach. Pani Skarbnik podała w kwotach jak będą wyglądać 

wydatki miasta a także dochody miasta. Wspomniała, że do druku podstawowego 

pojawiły się dwie autopoprawki, które zostały odczytane.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła głosu w dyskusji:  

KRYSTIAN KŁOS- Radny Koalicji Obywatelskiej 

KAZIMIERZ KORALEWSKI- Przewodniczący Prawa i Sprawiedliwości  

IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  

Udzieliła odpowiedzi na zadane pytanie przez radnego Koralewskiego.  
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PIOTR BORAWSKI – Z- ca Prezydenta Miasta Gdańska Ds. Przedsiębiorczości  

i Ochrony Klimatu 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Koralewskiego.  

KAZIMIERZ KORALEWSKI- Przewodniczący Prawa i Sprawiedliwości  

Ad vocem do wypowiedzi prezydenta Borawskiego.  

ANDRZEJ SKIBA – Radny Prawa i Sprawiedliwości 

MATEUSZ SKARBEK – Z-ca Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska 

 

Głosowanie  (druk 1429) 

Za                      18 
Przeciw             10 
Wstrzymało się  0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1377/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 

rok 
 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska (druk 1430 + autopoprawka) 
 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

 

        Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
                                K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna 
                               K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                               K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna 
                             K. Edukacji – pozytywna 

        K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna 
        K. Kultury i Promocji – pozytywna 



8 
 

        K. Sportu i Turystyki – pozytywna 
                  K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  
Powiedziała o Wieloletnie Prognozie Finansowej, o korektach i o zmianach  
w finansowaniu przedsięwzięć w kolejnych latach.   
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Brak głosów dyskusji. Głosowanie.  

Głosowanie  (druk 1430) 

Za                      19 
Przeciw              9 
Wstrzymało się  0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1378/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

3) w sprawie wyboru firmy audytorskiej uprawnionej do badania sprawozdania 
finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2022 r.  

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji.                                    
 

             Komisja wiodąca: K. Rewizyjna  – pozytywna 
                                            K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 

 
IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  
Wnosi o zatwierdzenie wyboru firmy audytorskiej, która przeprowadzi audyt 

sprawozdania finansowego gminy Miasta Gdańska za 2022 rok. To podmiot 
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uprawniony do kontroli sprawozdań finansowych. Umowa z firmą będzie 

jednoroczna.  

Głosowanie  (druk 1425) 

Za                      20 
Przeciw              0 
Wstrzymało się  9 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1379/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyboru firmy audytorskiej uprawnionej do badania sprawozdania 

finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2022 r. 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

3A) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
      środków  transportowych na terenie Miasta Gdańska (druk 1433) 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
                                           

      Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
 

IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  
Powiedział, że w bieżącym roku nie planowano zmiany stawek podatku od środków 

transportowych, jednak w dniu 21 października w Monitorze Polskim pojawiła się 

informacja o zmianie minimalnych i maksymalnych stawek dla poszczególnych 

środków transportu. I po przeanalizowaniu obowiązujących stawek okazało się, że 

dwie stawki są poniżej minimalnej krajowej stawki.  

Głosowanie  (druk 1433) 

Za                      23 
Przeciw              0 
Wstrzymało się  8 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1380/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków  

transportowych na terenie Miasta Gdańska 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 3B) w sprawie udzielenia w roku 2022 dotacji celowej na prace konserwatorskie,    
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku (druk 1432) 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 
             Komisja wiodąca:  K. Kultury i Promocji – pozytywna 
                                                    K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
                                                                 K. Zrównoważonego Rozwoju – negatywna 
 

JANUSZ TARNACKI – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta, Miejski 
Konserwator Zabytków 
Opowiedział, o wymaganiach praca konserwatorskich willi przy ulicy Orzeszkowej.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła głosu w dyskusji: 
 
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI- Radny Prawa i Sprawiedliwości 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Zwróciła się do radnego Majewskiego aby przestrzegał regulaminu wypowiedzi i aby 
nie przekraczał czasu na wypowiedź.  
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska Ds. Zrównoważonego 

Rozwoju i Mieszkalnictwa  

Udzielił odpowiedzi radnemu Majewskiemu.  
 
ANDRZEJ SKIBA- Radny Prawa i Sprawiedliwości 
 
CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR – Radny Koalicji Obywatelskiej  
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PRZEMYSŁAW MAJEWSKI - Radny Prawa i Sprawiedliwości 
 
ANDRZEJ SKIBA- Radny Prawa i Sprawiedliwości 
 
 
 
Głosowanie  (druk 1432) 

Za                      20 
Przeciw              8 
Wstrzymało się  2 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1381/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2022 dotacji celowej na prace konserwatorskie,    

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

4) w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy 
Nowatorów i Portu Lotniczego II w mieście Gdańsku (druk 1420) 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 

 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
 



12 
 

Głosowanie  (druk 1420) 

Za                      29 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1382/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Nowatorów i Portu Lotniczego II 

w mieście Gdańsku 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
w Gdańsku, będącej zakładem budżetowym i utworzenia jednostki budżetowej 
(druk 1431) 

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

 

      Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                                            K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
 

MARCIN DAWIDOWSKI – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych  
Powiedział, że projekt uchwały wnosi niewielką ale bardzo znaczącą zmianę w 

statucie Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska.  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Udział w dyskusji wzięli:  

EMILIA LODZIŃSKA – Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

 



13 
 

ELŻBIETA STRZELCZYK – Radna Prawa i Sprawiedliwości 
 
Głosowanie  (druk 1431) 

Za                      25 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1383/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  

w Gdańsku, będącej zakładem budżetowym i utworzenia jednostki budżetowej 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

6) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk 1407) 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

       Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 
 

MACIEJ LOREK – Dyrektor Wydziału Środowiska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Głosowanie  (druk 1407) 

Za                      26 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LV/1384/22 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

7) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk 1408) 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 

MACIEJ LOREK – Dyrektor Wydziału Środowiska 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła głosu w dyskusji: 
 
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI- Radny Prawa i Sprawiedliwości 
  
PIOTR BORAWSKI – Z- ca Prezydenta Miasta Gdańska Ds. Przedsiębiorczości  

i Ochrony Klimatu 

KAROL WAŻNY- Radny Koalicji Obywatelskiej 

 

Głosowanie  (druk 1408) 

Za                      27 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LV/1385/22 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 
 i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 1422) 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                                      K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna 
                                        K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 

     Opinia sanitarna Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gdańsku – pozytywna 
 
 

MACIEJ LOREK – Dyrektor Wydziału Środowiska 
Konieczne jest dokonanie transpozycji w regulaminie utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta Gdańska; m. in. regulacja obowiązku opróżniania zbiorników 
bezodpływowych.  
 
OLGA GOITOWSKA – Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedziała o dostosowaniu przepisów do nowej definicji odpadów rozbiórkowych  

i budowlanych.  

 

Głosowanie  (druk 1422) 

Za                      28 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LV/1386/22 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie miasta Gdańska 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 8A) w sprawie nadania nazwy ulica Elektryków, ulica Malarzy, ulica  
      Narzędziowców, ulica  Niterów, ulica Traserów, ulica Wyposażeniowców   
      (druk 1434) 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

               Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji - pozytywna 

 

PIOTR BORAWSKI – Z- ca Prezydenta Miasta Gdańska Ds. Przedsiębiorczości  

i Ochrony Klimatu 

Prezydent powiedział, że na całym terenie Stoczni funkcjonuje tylko jeden adres Doki 1, 
co powoduje duże perturbacje w prowadzeniu biznesu. Przez ostanie miesiące 
analizowano wspólnie z Radnymi Miasta Gdańska z naukowcami analizowano to 
zagadnienie. Te sześć propozycji nazw ulic jest sprawdzonych, przemyślanych  
i odzwierciedlają przebieg i nazwy, które obowiązywały przez lata w Stoczni Gdańskiej. 
To ułatwi życie wszystkim osobom, które tam pracują ale będzie to także wyrazem 
szacunku władz Miasta wobec wielu niemych bohaterów czasów Komunizmu, czasu 
naszej drogi do wolności.  
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła głosu w dyskusji: 
 

ANDRZEJ SKIBA- Radny Prawa i Sprawiedliwości 

KRYSTAIN KŁOS – Radny Koalicji Obywatelskiej 

ROMUALD PLEWA- Radny Prawa i Sprawiedliwości 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła odpowiedzi radnemu Plewie, że wszystkie nowe pomniki w Gdańsku 

powstają tak, że wpierw musi być Komitet lub jakiś sponsor, który sfinansuje sam 
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stworzenie samego pomnika oraz jego posadowienie. A z miejskich środków jest 

zagospodarowywany tylko teren dookoła.     

ANDRZEJ KOWALCZYS - Radny Koalicji Obywatelskiej 

BOGDAN OLESZEK - Radny Koalicji Obywatelskiej 

JAN PERUCKI - Radny Koalicji Obywatelskiej 

 

Głosowanie  (druk 1434) 

Za                      30 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1387/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania nazwy ulica Elektryków, ulica Malarzy, ulica Narzędziowców, ulica  

Niterów, ulica Traserów, ulica Wyposażeniowców 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego Zarządu Dróg 
i Zieleni - jednostki budżetowej (druk 1421) 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

    Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
                                          K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                                          K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna 
 

Reprezentantka - zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Głosowanie  (druk 1421) 

Za                      29 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1388/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego Zarządu Dróg 

i Zieleni - jednostki budżetowej 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

10)  w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg 
publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska na cele 
niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 
(druk 1428) 

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

      Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                                              K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
 

Reprezentantka - zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Głosowanie  (druk 1428) 

Za                      29 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LV/1389/22 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg 

publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska na cele niezwiązane  

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (druk 1423) 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji 
 

     Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                                             K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
                                            K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 

Olga Goitowska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Powiedziała, że chodzi tutaj o wyodrębnieniu odpadów rozbiórkowych i budowlanych  
z pakietu odpadów komunalnych.  
 
 

Głosowanie  (druk 1423) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1390/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  



20 
 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

12)  w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania 
odpadów komunalnych powstałych na nieruchomości, na której nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 1424) 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
                                     

 
               Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 

                                          K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                                                K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 

Olga Goitowska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

Powiedziała, że ustawodawca przewidział dokonania ponownego podjęcia uchwały  

jeżeli chodzi o wysokości stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

za pojemnik czy worek niezależnie czy dokonywana jest zmiana w zakresie 

świadczenia w wysokości stawek.  

Głosowanie  (druk 1424) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1391/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych powstałych na nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne 
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z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

13) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty równej 

bonifikacie udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1411); 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

              Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Powiedziała, że teraz będzie pakiet uchwał związanych z wyrażeniem zgody na 

odstąpienie od żądania zwrotu kwoty bonifikaty, bądź kwoty równej bonifikacie. 

Przewodnicząca powiedziała, że  propozycję żeby Kierownik przedstawił je wszystkie 

ogólnie i łącznie a później jeżeli Radni będą mieli pytania do poszczególnych uchwał 

to wtedy to będzie omawiane.  

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 

Powiedział, że jest to pakiet 9 uchwał związanych z wyrażeniem zgody na odstąpienie 
od żądania zwrotu kwoty bonifikaty. Jest to wyłączna prerogatywa Rady Miasta. 
Uchwały te pozwolą Prezydentowi odstąpienie od żądania zwrotu bonifikat. Nabywcy 
lokali komunalnych dokonali obrotu swoimi nabytymi od gminy mieszkaniami – niestety 
nie wypełniając dyspozycji Ustawy o Gospodarce Nieruchomościami. Wszystko co 
łączy ten pakiet 9 uchwał to jest to, że nabywcy w dalszym ciągu zaspokajają swoje 
potrzeby mieszkaniowe w inny sposób.  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła głosu w dyskusji: 

PIOTR DZIK- Radny Wszystko dla Gdańska 

 

13) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty równej 

bonifikacie udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1411) 

Głosowanie  (druk 1411) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1392/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty równej 

bonifikacie udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu  

14) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1412) 

Głosowanie  (druk 1412) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1393/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu  

15)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu kwoty 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1413) 

Głosowanie  (druk 1413) 

Za                      31 
Przeciw              0 
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Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1394/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu  

16) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu kwoty 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1414) 

Głosowanie  (druk 1414) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1395/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu  

 

17) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu kwoty 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1415) 
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Głosowanie  (druk 1415) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1396/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu  

18) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1416) 

Głosowanie  (druk 1416) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1397/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 
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19) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty równej 

bonifikacie udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  

(druk 1417) 

Głosowanie  (druk 1417) 

Za                      31 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1398/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu  

20) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty równej 

bonifikacie udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  

(druk 1418) 

Głosowanie  (druk 1418) 

Za                      30 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1399/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu  

21)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty równej 

bonifikacie udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1419) 

Głosowanie  (druk 1419) 

Za                      30 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1400/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty  bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu  

22) w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum 
Integracji Społecznej w Gdańsku w 2023 roku (druk 1426) 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji  
 

Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna 
                                                          K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 
 

MONIKA CHABIOR – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Powiedziała, ze Centrum działa w Nowym Porcie, jego realizatorem jest Towarzystwo 
Brata Alberta aktywizuje 40 osób, które są w kryzysie bezdomności lub wychodzące z 
tego kryzysu. Pozytywnym aspektem działalności operatora jest pozyskiwanie środków 
zewnętrznych. Finansowanie z Europejskiego Funduszu Społecznego dobiega końca i 
aby utrzymać działalność trzeba podnieść stawkę i przenieść część kosztów na 
Samorząd. Środki pochodzą z tzw. „kapslowego”.  
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Głosowanie  (druk 1426) 

Za                      30 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1401/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej w Gdańsku w 2023 roku 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu  

23) w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2023" (druk 1427) 

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji. 
 

 
Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna 

                                                          K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 

 
MONIKA CHABIOR – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Prezydent powiedziała, że w Gdańsku organizacje pozarządowe są niezwykle ważne. 

Zorganizowano działania pomocnicze dla mieszkańców Ukrainy. Dodała, że 

tegoroczny program został opracowany w toku warsztatów i konsultacji, w którym brały 

udział różne organizacje. Wspomniała też o kwotach, które będą przekazywane do 

poszczególnych programów. Pozyskano też środki z UNICEF.  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Udzieliła głosu w dyskusji. 

 

ANDRZEJ KOWALCZYS – Radny Koalicji Obywatelskiej  
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Głosowanie  (druk 1427) 

Za                      19 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 10 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1402/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2023" 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu  

24) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2022/2023 planu 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz inne organy (druk 1409) 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji 
 

                         Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 
 

MONIKA CHABIOR – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Powiedziała, że teraz będą dwie uchwały szkolne sieciowe. Jedna związana  

z Zespołem Szkolno- Przedszkolnym Publicznej Szkoły Podstawowej Hevelius, która 

zmieniała adres na ulicę Suchą dlatego trzeba przyjąć uchwałę porządkującą.  

Głosowanie  (druk 1409) 

Za                       28 
Przeciw              0 
Wstrzymało się 1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LV/1403/22 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2022/2023 planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasta Gdańska oraz inne organy 

 

z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu  

25) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2022/2023 planu 
sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na 
terenie Miasta Gdańska (druk 1410) 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca poinformowała o opiniach komisji.                                   
 

                   Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

 

MONIKA CHABIOR – Zastępczyni Prezydent Miasta Gdańska 

To również uchwała sieciowa. W § 1 pkt. 1i 2 jest mowa o nadaniu imienia Patrona 
Technikum nr 1 oraz Branżowej Szkole I stopnia nr 1 i w związku z nadaniem imienia 
Patrona słowa imienia Wiesława Szajdy. A punkt 3 dotyczy zmiany adresu 
Uniwersyteckiego Liceum Ogólnokształcącego, które przeniosło się na ulicę Romualda 
Traugutta 52.  

Głosowanie  (druk 1410) 

Za                       30 
Przeciw               0 
Wstrzymało się  0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LV/1404/22 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2022/2023 planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Miasta 

Gdańska 
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z dnia 27 października 2022 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Powiedziała, że to był ostatni projekt uchwały bieżącej sesji. Przechodzimy do punktu 

5 wnioski, oświadczenia osobiste.  

 

         PUNKT 5 

 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Zapytała czy ktoś ma jakieś wnioski. Zgłosiła się radna Barbara Imianowska.  

 

BARBARA IMIANOWKA – Radna Prawa i Sprawiedliwości 

Powiedziała, że dziś tu na Sali padło imię księdza Infułata Bogdanowicza i chciała 

przypomnieć, że w 2017 r. Stowarzyszenie Godność wysyłało taką prośbę  

o upamiętnienie właśnie skweru lub ulicy i do tej pory nie otrzymało odpowiedzi. Radna 

powiedziała, że już ponowiła swoją Interpelację w tej sprawie. Do pierwszej interpelacji 

dostała odmowę. Wysłała drugą interpelację po minięciu 5 rocznicy śmierci i ma 

nadzieję, że tym razem odpowiedź będzie pozytywna.  

 

PIOTR BORAWSKI – Z- ca Prezydenta Miasta Gdańska Ds. Przedsiębiorczości  

i Ochrony Klimatu 

Odniósł się do wypowiedzi radnej Barbary Imianowskiej.  

 

KAZIMIERZ KORALEWSKI- Przewodniczący Prawa i Sprawiedliwości  

ANDRZEJ KOWALCZYS – Radny Koalicji Obywatelskiej 

PIOTR KRYSZEWSKI – Z-ca Prezydent Miasta Gdańska 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Koralewskiego.  

PRZZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Prawa i Sprawiedliwości   
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         PUNKT 6 

 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Podziękowała za udział i sprawne przeprowadzenie sesji. Zamknęła obrady sesji. 

 

Obrady zakończono o godzinie 13.10 

    

Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 

Agnieszka Owczarczak 

Protokół sporządziła 

na podstawie zapisu w formie cyfrowej 

 

Inspektor BRMG 

Anna Staniszewska  


